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A Horgos felé vezető regionális terelőút melletti ipari övezetben megkezdődött a szennyvízcsatorna kiépítése. A 6 és fél millió dináros 
beruházással, amelynek egy részét tartományi támogatásból valósítják meg, az ott lévő helybeli vállalkozók működési feltételeit kívánják 
kiegyenlíteni a külföldi befektetőknek kínált feltételekkel. Amint az a hétfői terepi sajtótájékoztatón elhangzott, időközben lehetőség nyílt 
az ipari zóna bővítésére, amihez a tartomány ugyancsak támogatást nyújtott. 

– A tartománytól kaptunk félmillió dináros támogatást az ipari zóna bővítésére, így ki tudjuk jelölni és át tudjuk minősíteni a földterü-
leteket, innen, a város határától egészen a kerámiagyár bekötőútján túl fekvő területekig. A napokban megjelenik 6 millió dinár keretösz-
szegű pályázatunk is, amellyel vissza nem térítendő támogatásokat kínálunk a mikro-, kis- és középvállalkozóknak. A pályázatra május 
31-ig várjuk a jelentkezéseket.  Az önkormányzat honlapján (www.kanjiza.rs) minden erre vonatkozó információt megtalálnak majd az 
érdeklődők. Mivel megjelentek a Prosperitati Alapítvány támogatásai valamint itt vannak a tartományi és köztársasági pénzforrások is, az 
önkormányzat átalakítja támogatási rendszerét. A jövőben egyfajta kiegészítő támogatási rendszert alakít ki, ami szervesen kapcsolódik 
majd az alapítvány, a tartomány és a köztársaság támogatási rendszeréhez, és így többet tud majd adni a magyarkanizsai vállalkozóknak – 
hallottuk Fejsztámer Róberttől, az önkormányzat Gazdasági, pénzügyi és fejlesztési főosztályának vezetőjétől. 

Újságírói kérdésre válaszolva Fejsztámer Róbert elmondta, hogy a most folyó csatornaépítési munkálatok befejeztével komolyan hoz-
zálátnak a Fehér Ferenc utca folytatásában, a horgosi terelőútig húzódó útszakasz kiépítésének előkészítéséhez, ami a város felől lénye-
gesen könnyebbé és rövidebbé tenné az ipari övezet megközelítését. Mivel a leendő út mellett húzódó csatorna  státusának megoldásáról 
kezdenek közeledni az eddig igen eltérő szakértői vélemények, adott a remény, hogy legalább a jövő év végéig ez az útszakasz is elkészül. 
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